
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 239
Vil ministeren redegøre for sin opfattelse af, hvorvidt den markante forøgelse
af det årlige antal administrative frihedsberøvelser i perioden 2005-2015 er
problematisk, og i bekræftende fald om ministeren mener, at det primært er
enten lovgivningen eller politiets brug af lovgivningen, der bør ændres på, jf.
rapporten ”Politiets indgreb i ytrings- og forsamlingsfriheden” fra Justitia den
29. januar 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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